


 





Aan de voorzitter van Provinciale Staten, 
mevr. drs. J. Klijnsma 
Postbus 122 
9400 AC Assen 

Emmen, 8 februari 2022 

Onderwerp: schriftelijke vragen ex artikel 41 RvO betreffende het Harmoniummuseum 

Geachte voorzitter, 

De ChristenUnie heeft met zorg kennisgenomen van de berichtgeving rond het Harmoniummuseum. In het 
bericht ‘Gezocht: toekomst voor harmoniums. Museum in Barger-Compascuum zoekt nieuw onderkomen’ in 
het Dagblad van het Noorden d.d. 13 januari 2022 staat dat de grootste collectie harmoniums van Europa op 
zoek moet naar een ander onderkomen, omdat daarvoor in het nieuwe concept van het Veenpark geen 
plaats meer is.  

Een gedreven groep vrijwilligers en liefhebbers van de muziekinstrumenten laat het daarbij niet zitten en 
komt met eigen initiatief om de collectie te behouden voor de regio, zoals ook blijkt uit het bericht ‘Museum, 
muziekschool, concertzaal: wordt melkfabriek Noordbarge een muziekfabriek?’ op RTV Drenthe d.d. 28 
januari 2022.  

Op 21 april 2021 hebben Provinciale Staten ingestemd met een bijdrage van € 666.666,– voor vernieuwing 
van het Veenpark. Doel is om het ‘verhaal van het veen’ op een actuele en inspirerende wijze museaal te 
vertalen. Daarbij hoort ook een structurele bijdrage van € 75.000,– per jaar tot en met 2024, in lijn met onze 
cultuurnota.  

Hierover heb ik namens de fractie van de ChristenUnie de volgende vragen. 

1. Op welke wijze is bij de ontwikkeling van de plannen van het Veenpark gesproken over het afstoten van 
het Harmoniummuseum? Heeft u zich — naast de vernieuwing van het Veenpark — ook ingezet voor 
behoud van het eerste erkende museum in de gemeente Emmen?  

2. Bent u met de ChristenUnie van mening dat het harmonium onderdeel is van het ‘verhaal van het veen’, 
als een verhaal van Drenthe over het leven van gisteren (Cultuurnota, p.16) en daarmee als museale 
voorziening vertaald mag worden en aanwezig dient te blijven in Zuidoost-Drenthe / de Veenkoloniën?  

3. Welke mogelijkheden ziet u om de initiatieven van de vrijwilligers en liefhebbers te ondersteunen om dit 
museum te behouden, en bent u genegen om contact op te nemen met deze initiatiefnemers om hun 
plannen verder tot bloei te brengen?  

Ik zie uit naar uw antwoord. 

Hoogachtend, 

R. R. Pruisscher 
ChristenUnie

https://dvhn.nl/cultuur/Gezocht-toekomst-voor-tweehonderd-harmoniums-27389384.html
https://www.rtvdrenthe.nl/nieuws/177636/Museum-muziekschool-concertzaal-wordt-melkfabriek-Noordbarge-een-muziekfabriek

